
Na kaj naj pazijo vlagatelji
v Zavarovalnici Triglav
Lastniki Triglava se bodo na skupščini sešli predvidoma 11.
junija; glavno besedo bo verjetno imela finančna družba Alta

Q Tanja Smrekar Iskric
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Zaradi vrste afer okoli
predsednika uprave
Zavarovalnice Triglav
Matjaža Rakovca se
pojavlja vse več govoric
o želji po zamenjavi
predsednika. Kako bodo
ukrepali nadzorniki?
Bodo zamenjavo uprave
od nadzornikov morda
zahtevali mali delničarji,
sicer bodo zamenjali
nadzornike?

»Če bo do zamenjavprišlo,
bom dal izjavo. Vtem trenut-
ku pa nič ne komentiram,« je
na vprašanje, ali je možna za-
menjava Rakovca, odgovoril
prvi nadzornik Triglava Mi-
hael Perman. Neuradni vir
pravi, da nadzorniki skrbno
spremljajo poteze uprave. Te-
žava pri zamenjavah oziroma
zamenjavi predsednika upra-
ve naj bi bila tudi v tem, da še
nimajo »rezervnega« predse-
dnika uprave. Rakovcu sicer
mandat poteče jeseni 2015.

Kakšni očitki se vrstijo
proti Rakovcu

1. Triglavu, čeprav mu do-
biček raste (lani gaje skupina
imela za 73 milijonov evrov),
upadajo premije. Lani je sku-
pina pobralaza936 milijonov
evrovbruto premij, predlan-
skim 989 milijonov.

2. Agencija za trg vredno-
stnih papirjev je zaradi suma
storitve kaznivega dejanja
zlorabe notranjih informacij
na okrožno državno tožilstvo
vložila kazensko ovadbo zo-
per eno fizično in eno pravno
osebo javne družbe. Neura-
dno gre za Rakovca, kije pred
časom v intervjuju za Jutarnji

list razkril, da namerava letos
predlagati izplačilo 22,7 mi-
lijona evrov dividend (evro
bruto za delnico) . Težava pa je
nastala, ker je Rakovec o viši-
ni dividend prvič spregovoril
v mediju, in ne na Seonetu,
s čimer bi poskrbel za ena-
komerno obveščenost vseh.
Na Triglavu nepravilnosti
zanikajo.

3. Težave ima z zavaroval-
nicami na Balkanu, kljub dru-
gim načrtom pa teh še vedno
ni dokapitalizirala medna-
rodna finančna korporacija
IFC, od katere so pričakovali
25 milijonov evrov. Zdaj že
nekdanje vodilne v srbskem
Triglavu so preiskovali tudi
kriminalisti.

4. Rakovec in njegova
družina naj bi osebno letela
s poceni vozovnicami z Adrio,
je razkril Dnevnik. Rakovec je
sicer točnost navedb zanikal.
Sicer pa seznam tistih, ki naj
bi leteli s poceni kartami, pre-
verja tudi komisija za prepre-
čevanje korupcije.

Kateri od lastnikov
podpira upravo
in kateri ne

Na skupščini, ki naj bi bi-
la 11. junija, viri pričakujejo,
da bo del lastnikov upravo
podprl, del pa ne. Lastniki
sicer uprave ne morejo zame-
njati, lahko pa nadzornike,
ki imenujejo in odstavljajo
člane uprave.

Najbolj nenaklonjeni Ra-
kovcu naj bi bili mali delni-
čarji okoli društva MDS Rajka
Stankoviča. Ti imajo menda
zbranih nekaj manj kot pet
odstotkov glasov.

Trenutno največ glasov -

okoli 15 odstotkov - bi po na-
ših izračunih zbrali na Alti (ta
zastopa tudi sklade East Capi-

tal m hrvaške sklade) .Alta ve-
lja za zdaj za precej previdno
pri tem, koga podpira, ali kot
pravi Matej Šimnic: »Za zdaj
smo zadovoljni z rezultati in
višino dividende, tako da z vi-
dika prejšnjih poslovnih od-
ločitev podpiramo uprava«

Neuradni viri ob tem
pravijo: »Možno je, da bi tu-
di Alta zahtevala razširitev
dnevnega reda in zamenjavo
dela nadzornikov. Pri tem bi
upoštevala tudi želje finanč-
nega ministrstva, čeprav
država ta hip nima glasov.«
Za predčasno zamenjavo
nadzornikov potrebuje 75
odstotkov, to pa pomeni, da
bi se morala uskladiti tudi z
drugimi manjšinjci.

Svoj delež pa v Triglavu
povečuje tudi skrivnostni
kupec s fiduciarnim raču-
nom pri The Bank of New
York Mellon. Na Triglavu na
vprašanje, ali vedo, kdo je v
ozadju banke, ne odgovarjajo.

Kaj lahko pričakujejo
vlagatelji

Zavarovalnica Triglav je
po oceni analitikov v zad-
njem času dosegala rast
predvsem zaradi špekulacij
o morebitni prodaji deleža
države. »Temu bi lahko sledil
prevzem, a je vprašanje, ali
se bo to dejansko zgodilo, saj
se v okviru vladnih načrtov
o morebitni prodaji držav-
nih deležev v zadnjem času
precej bolj omenja NKBM in
Telekom Slovenije. Posledi-
ca tega je verjetno tudi doga-
janje na borzi,« pravi Matej
Šimnic. Delnica je v tem
tednu upadla z dobrih 20 na
včerajšnjih na 19 evrov. Na
Alti imajo sicer ciljno ceno
trenutno postavljeno na 26

evrov, saj pričakujejo, dabo
skupina »nadaljevala stabil-
no poslovanje, za dolgoroč-
ne vlagatelje pa je privlač-
na tudi dividenda. Vseeno
lahko v prihodnjih mesecih
pričakujemo precejšnja ni-
hanja delnice in da bo pov-
praševanje po delnicah še
pod vplivom prevzemnih
špekulacij.«

Na Triglavu morebitnih
zamenjav ne komentirajo. •
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� Slovo? Bo predsednik uprave Triglava Matjaž Rakovec
zapustil Triglav? Na zavarovalnici tega ne komentirajo.
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